

## Protokoll från sammanträde med rådet för funktionshinderfrågor 12 april 2018

### Närvarande:

Anders Nordmark, ordförande  
Gunborg Johansson, vice ordförande  
Bo Nässländer, ledamot  
Kent Malmqvist, ledamot  
Eva Larsson, ledamot  
Lilia Kalmér, ledamot  
Kerstin Hållbus, ledamot

### Förvaltningen:

Toni Mellblom, avdelningschef  
Gunilla Olsson, administrativ sekreterare

### Tidpunkt:

2018-04-12

### Plats:

Telefonvägen 30, plan 9  
Sammanträdesrum Lars Magnus

Sekreterare  
Gunilla Olsson

Protokollet justeras

Anders Nordmark  
ordförande

Gunborg Johansson  
vice ordförande

## § 1. Sammanträdet öppnande och godkännande av dagordningen

Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.

## § 2. Val av justerare

Anders Nordmark och Gunborg Johansson valdes att justera protokollet.

## § 3. Nämndärenden

Ärende 2. Tjänsteutlåtande ILS Underlag för budget 2019 med inriktning 2020

### 2.4 Stöd och service till personer med funktionsnedsättning

*”Förvaltningen genomför under 2018 en sammanslagning av enheterna som tillhandahåller grupp- och servicebostäder med syfte att bättre kunna tillgodose behovet av närhet till chef och skapa en organisation som medger utveckling, tillväxt och effektiviseringar.”*

Rådet ville veta mer om vad detta innebär. Toni Mellblom berättade att det just nu är en paus i genomförandet av sammanslagningarna. Stadsdelen kommer att få fler grupp- och servicebostäder. Enhetscheferna behöver lägga mer tid på att arbeta strategiskt med att utveckla verksamheterna. Ett förslag finns att anställa fler biträdande enhetschefer och delegera personalansvaret till dem. För att kunna göra det måste förvaltningens delegationsordning uppdateras. Toni kommer att informera rådet innan större förändringar genomförs.

*”Personlig assistans*

*Förvaltningen undersöker under 2018 möjligheterna att slå ihop utförarverksamheten med Skärholmens och Älvsjös SDF, med syfte att kunna utnyttja stordriftsfördelar.”*

Rådet ville veta mer om vad detta innebär. Toni Mellblom förklarade att det är svårt att få ekonomin att gå ihop för en så liten enhet som Assistansenheten. I en större enhet blir personalkostnaden jämförelsevis mindre. Förvaltningen väntar på svar från Skärholmen och Älvsjö. En sammanslagning kommer inte att innebära någon skillnad i praktiken för brukarna.

Rådet framförde kritik mot att det förekommer trycksår. Detta borde kunna undvikas med hjälp av moderna hjälpmedel.

#### Ärende 5. Förslag till idrottspolitiskt program 2018-2022, yttrande till kommunstyrelsen

Rådet är mycket nöjd med förslaget till idrottspolitiskt program och instämmer i förvaltningens yttrande.

#### Ärende 8. Förslag till regional handlingsplan för grön infrastruktur i Stockholms län, yttrande till kommunstyrelsen.

Rådet har lämnat kommentarer i en separat bilaga.  
Se bilaga 1. Grön infrastruktur remissvar FHR.

#### Ärende 12. Reviderade riktlinjer gällande ledsagning och ledsagarservice, yttrande till kommunstyrelsen

Rådet är positivt till förslaget om nya riktlinjer gällande ledsagning och ledsagarservice. Enligt förvaltningens remissvar förmodas de nya riktlinjerna leda till högre kostnader och ökad administrativ börda för handläggarna. Då måste resurserna ökas för att kunna möta behovet, anser rådet.

#### Ärende 15. Trafikförändringar i SL-trafiken 2018/2019 Yttrande till kommunstyrelsen

Rådet instämmer i förvaltningens yttrande och vill särskilt påpeka att det är viktigt att busslinjerna 161 och 135 harmoniseras så att det inte blir väntetid vid bussbyte.

#### Ärende 17. Förslag till detaljplan – utbyggnad för centrala Telefonplan, svar till stadsbyggnadskontoret

Rådet stödjer förvaltningens yttrande.

Förvaltningen har ingen övrig information.

## § 5. Balanslistan

Rådet och förvaltningen gick tillsammans igenom balanslistan.  
Rådet uppdaterar balanslistan utifrån genomgången.

## § 6. Övriga frågor

Rådet önskar bjuda in hörselinspektörerna.

Toni Mellblom föreslår att förvaltningens kommunikatörer ska bjudas in och rådet tycker att det låter intressant.

Rådet vill träffa pensionärsrådet. Anders Nordmark ska kontakta ordförande i pensionärsrådet angående detta.

Linda Palo önskar besöka rådets sammanträden mer regelbundet.  
Rådet tycker att det skulle vara bra.

Rådet vill få information tidigare i olika frågor och även få möjlighet att lämna synpunkter tidigare. Rådet kommer att fortsätta diskussionen om hur detta ska uppnås.

## § 7. Sammanträdet avslutas

Sammanträdet avslutas.

Nästa sammanträde blir den 17 maj kl.14:30 med förmöte kl.13:30.

## Bilagor

Bilaga 1. Grön infrastruktur remissvar FHR.